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Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Hende Csaba miniszterhez, mint a
Honvédelmi Minisztériumot vezető kormánytaghoz

„Milyen feltételekkel finanszíroz a Honvédelmi Minisztérium szoboravatásoka t
magánszemélyek kertjében? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A sajtóban az elmúlt hetekben több alkalommal is megjelent az a hír, hogy egy magánszemél y
kertjében Ön, az Országgyűlés elnöke, a Magyar Honvédség főtisztjei, és a Honvédelmi
Minisztérium több vezetője társaságában Attila király szobrának avatóján vett részt . A
nevezetes eseménnyel kapcsolatban kérem, hogy tájékoztasson az alábbiakról :

Igaz-e az a sajtóhír, hogy a HM Zrínyi Média Kit alkalmazottai végezték a szoboravat ó
ünnepséget követő takarítást, és az ünnepségen a vendégek kiszolgálását ?
Mely főtisztek, tisztek, minisztériumi vezetők vettek rész a rendezvényen? Kötelező volt-e a
részvételük, vagy önként dönthettek a szoboravatón való részvételről?
Az eseményt megörökítő felvételen azt láthattuk, hogy a minisztériumi vezetők, a Honvédség
főtisztjei nem a Magyar Köztársaság hivatalos zászlaja mellett állnak . Egy magánszemély
kertjében tartott ünnepség nem hivatásos állományú, magánszemély résztvev ői olyan zászló
alatt állnak, amelyet az ő jó ízlésük még elbír, de a Magyar Köztársaság tisztjei számára e z
elfogadhatatlan kellene, hogy legyen . Kérem válaszában térjen ki erre a kérdésre is .

Mennyibe került az esemény a Magyar Honvédségnek, a Honvédelmi Minisztériumnak, a H M
Zrínyi Média Kft-nek? Kérem, küldje meg részemre az esemény közpénzből fizetett
költségeinek elszámolását, a szobor elkészítésének költségeitő l, a résztvevők vendéglátásáig,
a szoboravató biztosításának költségeitől az ünnepséget követő takarításig, és az eseményt
megörökítő videofilm elkészítéséig terjed ően .
Milyen konkrét történelmi kapcsolat van a Magyar Honvédség és Attila király között, amel y
indokolta, hogy a Magyar Honvédség és a Honvédelmi Minisztérium ilyen, meghatározó



mértékben részt vegyen a szoboravatással kapcsolatos teend őkben? Én az esetlegesen
fennálló történelmi kontinuitást nem látom, de kérem, magyarázza el nekem, ha van ilyen .

Kérem, válaszában térjen ki arra is, hogy amennyiben más magyar állampolgár ,
magánszemély is úgy dönt, hogy a kertjében szoboravatót rendez, számíthat-e a Magya r
Honvédség, vagy a HM Zrínyi Média Kft aktív közreműködésére, valamint arra, hogy állam i
pénzen majd megszervezik és lebonyolítják az eseményt? Lehet, hogy a jöv őben a Magyar
Honvédség ezt az új szolgáltatást nyújtja majd az állampolgároknak ?

Tisztelt Miniszter Úr! Nem szégyelli magát, amiért ilyen szintre züllesztette a Magya r
Honvédséget?

A választ írásban kérem .

Budapest, 2011 . március 18,

,
Dr. Vadai A4nes
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